
 
  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
SENIORRÅDET 1 (5) 
Sammanträdesdatum 
2024-09-24 

 
 

 

 
 

Seniorrådet protokoll 
 

Plats och tid Stadshuset, lokal: Stenströmsrummet, kl 14-16 
 

Ledamöter Ann Eriksson Nordqvist (M), ordförande rådet 
Mussa Selim (S) 
Ing-Britt Andersson, PRO Trollhättan 
Lisbeth Svanström, PRO Södra 
Kjell Gunnarsson, SPF Seniorerna Södra Väne 
Berth Johansson, SPF Seniorerna Flundre 
Ingemar Apelstig, SPF Seniorerna Trollhättan 
Barbro Åkerblad, RPG Missionskyrkan 
Gerd Blom, SKPF avd 13 
Marja Vallin, Sverige Finska Pensionärer Ketterät 
Marianne Munther, RPG Pingstkyrkan  
 

Övriga närvarande Maria Jakobsson, sekreterare, hållbarhetschef, 
Kommunstyrelseförvaltningen 
Jane Johansson, förvaltningschef, 
Omsorgsförvaltningen 
Andreas Emanuelsson, 
Samhällsbyggnadsförvaltningen  
 

Justerare Marianne Munther, RPG Pingst 
 

Justeringens plats och tid Stadshuset 2024-09-30, kl 14.30 

Underskrifter 

Sekreterare 

 

 

Ordförande  

Justerare  

 

Protokollet förvaras på Stadskansliet, Trollhättans Stad 
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§ 26 Mötets öppnande 
Ordförande Ann Eriksson Nordqvist hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 

§ 27 Val av justerare 
Marianne Munther utses att justera protokollet. 
 

§ 28 Föregående mötesprotokoll 
Mötesprotokollet från senaste mötet (2023-05-30) skickades ut i början av 
juni.   
 

§ 29 Omställning till framtidens välfärd 
Jane Johansson, förvaltningschef Omsorgsförvaltningen, berättar hur 
förvaltningen rustar för att klara välfärden framåt. Trollhättan stad står inför 
samma utmaning som övriga västvärlden. Kommunen har brist på personer i 
arbetsför ålder och brist på rätt kompetens samtidigt som vi har en större 
andel äldre i befolkningen som har behov av omsorg.  
 
Äldreomsorgen inom kommunen har mycket högre kostnad jämfört med 
andra kommuner. Det ser man både i jämförelse med snittet för riket och 
jämförelse med likvärdiga kommuner. Kommunen har därför behov av att 
göra en stegvis kostnadsminskning. Kommunen arbetar med att minska antal 
timmar för personal i verksamheten. Nästan alla anställda jobbar heltid och vi 
behöver samordna tiden bättre så att personalen kan jobba på fler 
arbetsplatser i kommuner. Kommunen ser även över rättssäker och effektiv 
myndighetsutövning, hälsofrämjande och förebyggande insatser samt 
digitalisering.  
 
En fråga kom upp på rådet om att kommunen har tagit bort platser på 
Tallbacken. Jane svarar att kommunen har budgeterat för 40 platser på 
Tallbacken, men haft en överbeläggning på ca 10 extra platser. Nu har 
kommunen minskat till 40 platser och ger istället berörda personer stöd i 
hemmet.   
 
Presentation bifogas protokollet.  
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§ 30 Ansvar för ventilation/klimat på boenden 
Jane Johansson, förvaltningschef Omsorgsförvaltningen, berättar att det är 
fastighetsägaren som ansvarar för ventilation på boenden. Kommunen har 
riktlinjer och rutiner för hur vi jobbar med t.ex. värmeböljor.  
 

§ 31 Läkemedelsgenomgång hos hemsjukvården 
Jane Johansson, förvaltningschef Omsorgsförvaltningen, berättar att den 
kommunala hemsjukvården genomför en årlig läkemedelsgenomgång med 
dem som bor på särskilda boenden, äldreboenden och LSS. Utöver det så har 
några personer med hemtjänst även av kommunal hemsjukvård och får 
läkemedelsgenomgång. Övriga personer inom hemtjänsten ska vända sig till 
sin vårdcentral för läkemedelsgenomgång. 
 

§ 32 Uppföljning av inköp av måltider i butik 
Jane Johansson, förvaltningschef Omsorgsförvaltningen, berättar att 
serviceteamet hjälper till med inköp av dagligvaror via e-handel. Kommunen 
har idag två avtal med Jätten och Coop. Kommunen har fått positiv respons 
på serviceteamet och den hjälp man får från teamet, dock upplever några att 
det är ett dåligt utbud av vakumförpackad mat hos Jätten och Coop. 
Serviceteamet har genomförts som pilot på några områden i kommunen. Från 
och med februari 2025 kommer kommunen ha serviceteam på alla områden.  

De som har behov av specialkost får idag maten levererat från Sodexo, 
kommunen ser dock över hur det kommer lösas framöver.   
 

§ 33 Nya parkeringszoner i staden 

Andreas Emanuelsson, projektledare, gatu- och parkkontoret på 
Samhällsbyggnadsförvaltningen, redogör för de nya zonerna för kommunal 
parkering.  

Det finns tre zoner. I den röda zonen kan man stå en timme gratis därefter 
kostar det 10 kr per timma. I den blå zonen kan man stå två timmar gratis och 
därefter 5 kr per timma. I den gröna zonen kostar det 5 kr per timma eller 20 
kr per dygn. Det finns ingen begränsning på antal timmar du får stå parkerad i 
de olika zonerna. 
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Betalning av parkering görs i en betalningsapp eller via biljettautomat. 
Kommunen har nya biljettautomater. Automaterna är digitala och fungerar 
för alla zonerna. Automaterna har ingen fysisk biljett utan du registrerar ditt 
registreringsnummer och anger zon. Under de blå parkeringsskyltarna på 
gatorna kommer det också finnas en zonskylt. Under vecka 39-40 kommer 
kommunen skylta om på gatorna samt måla parkeringsrutor så det blir tydligt 
var man kan stå.  

Andreas svarar även på frågor om regler, avstånd till korsningar, på- och 
avstigningsplatser mm. 
 
Presentation bifogas protokollet.  
 

§ 34 Skötsel av platser att vila på utefter cykel/gångbanor 

Andreas Emanuelsson, projektledare, gatu- och parkkontoret på 
Samhällsbyggnadsförvaltningen, redogör för skötseln på viloplatser. Rådet 
lyfter att det är mycket ogräs runt parkbänkarna och att flera parkbänkar är 
trasiga, samt att det saknas platser att vila på längs med flera 
promenadsträckor.  

Kommunen har ca 500 bänkar och soffor och de flesta står ute året runt. 
Kommunen ser över platserna och bänkarna men har inte möjlighet att göra 
det fullt ut, därför tar kommunen gärna emot felanmälan på t ex trasiga 
bänkar. 

Synpunkter på platser och felanmälan på bänkar görs via epost till 
kontaktcenter: kontaktcenter@trollhattan.se  
 

§ 35 Servicelinjens hållplatser på Överby, Maria Jakobsson, 
Kommunstyrelseförvaltningen 

Maria Jakobsson, hållbarhetschef Kommunsstyrelseförvaltningen tar emot 
synpunkter på servicelinjens hållplatser på Överby.  

Servicelinjen, linje 53, stannar vid två hållplatser på Överby; Överby Södra och 
Överby.  

mailto:kontaktcenter@trollhattan.se
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Rådet lyfter att de saknar en hållplats för servicelinjen vid Biltema och 
Citygross. De som använder servicelinjen har ofta svårt att gå och det är ett 
långt avstånd att ta sig från hållplatsen till andra sidan Överby. 

En annan synpunkt inkom på ordinarie bussar. Linje 27 har hållplatsen Överby 
och Överby södra som man önskar resa emellan, särskilt på vintern då det är 
halt att gå. Bussen tar dock inte emot påstigande på hållplatsen Överby.  

 
§ 36 Nya reglemente för seniorrådet samt fastställande av föreningar 
Maria Jakobsson, hållbarhetschef, Kommunstyrelseförvaltningen. Förslag på 
reglemente var utsänt innan mötet.  
 
På föregående möte diskuterade rådet uppdatering av reglemente samt att vi 
ska fastställa föreningar i rådet för innevarande mandatperiod. Under 
sommaren har föreningarna haft möjlighet att inkomma med synpunkter 
samt återkoppla om önskemål att vara kvar i rådet.  
 
Rådet fastställde på mötet förslaget på reglemente. Samtliga föreningar (PRO 
Trollhättan, PRO Södra, SPF Seniorerna Södra Väne, SPF Seniorerna Flundre, 
SPF Seniorerna Trollhättan, RPG Missionskyrkan, RPG Pingstkyrkan 
SKPF avd 13 och Sverige Finska Pensionärer Ketterät) meddelar att de önskar 
vara kvar i rådet under innevarande mandatperiod.  
Nästa steg är att ta upp reglemente och fastställande av föreningar i rådet för 
beslut hos kommunstyrelsen.   
 
På rådet diskuterades antal mötestillfällen som enligt reglemente är fyra per 
år (inkl ett gemensamt föreningsmöte med övriga råd). Enligt reglemente har 
vi också möjlighet att sammankalla till extra rådsmöten vid behov. Föreningar 
lyfte också fram möjligheten att mellan rådsmöten skicka frågor över mail till 
föreningarna i rådet och ta emot synpunkter skriftligen.  
 

§ 37 Mötets avslutande  
Ordförande Ann Eriksson Nordqvist tackade för idag och avslutade mötet. 
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